



中國勞動

CHINA LABOR

2019年第03期
总第423期

03

- ◎ 中国人文社会科学核心期刊扩展版
- ◎ 中国科技核心期刊(社会科学部分)
- ◎ 国家新闻出版广电总局学术期刊
- ◎ 人力资源和社会保障部学术期刊

企业工资决定的理论和实证研究
——一个文献综述

人力资源服务业高质量发展
——成效、问题与对策

2019年稳就业的目标与政策选择

目录

本刊特稿

05 企业工资决定的理论和实证研究: 一个文献综述

.....易定红 孙晓燕

政策研究

18 人力资源服务业高质量发展: 成效、问题与对策.....孙建立

30 2019年稳就业的目标与政策选择.....都阳

劳动经济

41 治理机制与合作绩效

——供应链情境下关系学习启动效应的探究.....陈金亮 战梦霞

59 领导者为女性会增加组织性别公平度吗?陈玉杰

73 创业教育对大学生创业意愿影响路径分析

——基于创业环境构建视角.....赵怡虹

84 我国劳动力资本化的现状、影响因素与对策研究

——以江西为例.....吴志强

声明

本刊版权归《中国劳动》杂志社所有, 转载、摘编须经本刊书面许可, 并注明转摘自《中国劳动》。

本刊从未通过中介组稿, 也没有与任何网站合作。如有作者收到用稿通知, 请务必与本刊编辑部联系、核实。

Contents

Special contribution

05 Theoretical and Empirical Research on Enterprise Wage Decision
—— A Literature Review.....YI Ding-hong, SUN Xiao-yan

Research on policies

18 High Quality Development of Human Resources Service Industry:
Effects,Problems and Responses.....SUN Jian-li
30 Goals and Policy Options for Maintaining Stable Employment in 2019
.....DU Yang

Labor economics

41 Governance Mechanism and Cooperation Performance
—— the Starting Effect of Relationship Learning in the Supply Chain
Context.....CHEN Jin-liang, ZHAN Meng-xia
59 Can Women Leader Enhance the Gender Equality in her Company?
.....CHEN Yu-jie
73 Analysis of the Path of the Impact of Entrepreneurship Education for
University Students on Their Willingness of Starting up their Own Businesses
——from the Perspective of Cultivating an Entrepreneurial Environment
.....ZHAO Yi-hong
84 A Study on the Current Situation, Factors and Strategies of Labor
Capitalization in China
—— the Case of Jiangxi Province.....WU Zhi-qiang

Statemxzhent

The Periodical Office of the China Labor Magazine enjoys the copyright of the Publication. Any reprint should have the permission in a written form by the Office and short excerpts from them may be reproduced on condition that the source is indicated. The Office never commissions authors to write on given topics through a third party and engages with any websites. If authors receive a notice on soliciting contributions, please be sure to contact the Office to check.



CHINA LABOR

万方数据

2019年第03期

总第423期

03

零售订阅:010-64915745

户 名:《中国劳动》杂志社

开 户 行:中国农业银行北京分行小营支行

账 号:11042601040000502

ISSN 1007 - 8746



9 771007 874000

人民币 定价: 10.00元